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Ik vind het werkelijk waar absurd als deze verboden worden ingevoerd. Een keuze die gemaakt wordt 

uit emotie en niet op basis van feiten of duidelijke onderzoeken.   

Handhaving 

Het grootste probleem ligt bij handhaving. Zoals ook in het politierapport van dit jaar staat, heeft het 

hele landelijke politiekorps op 31 december en 1 januari maar 25 mensen opgepakt voor 

vuurwerkovertredingen in heel Nederland. 25 aanhoudingen ten opzichte van duizenden agenten? 

Agenten die heel hard roepen dat er zoveel meer geweld tegen de politie is met vuurwerk, maar dus 

blijkbaar vrijwel niemand aanhouden? Hoe is dat mogelijk? Ook vreemd dat de overheid hier verder 

niet op reageert. Wanneer je het rapport doorleest, zie je duidelijk dat de cijfers over bijvoorbeeld 

aanhoudingen (maar ook vele andere cijfers) aanzienlijk gedaald zijn ten opzichte van bijvoorbeeld 

vijf jaar geleden. Dan is mijn conclusie dat er of geen/minder overlast is en de politie maar wat roept 

of dat de politie er elk jaar minder aan doet, zodat er meer overlast ontstaat.  

Ik denk duidelijk het laatste. De politie doet al jaren bijna niets aan handhaving en dat is het 

werkelijke probleem in Nederland. Je ziet in het algemeen, buiten vuurwerk om, ook steeds meer dat 

mensen en jeugd zich tegen de politie keren/geweld tegen politie gebruiken. Ik denk dat daarbij ook 

meespeelt dat de politie tegenwoordig maar weinig geen gezag heeft/uitstraalt. Dit komt overigens 

ook door de regelgeving binnen Nederland waar de politie mee te maken heeft. De overheid zou veel 

meer ruimte moeten geven om ons land en volk te beschermen.     

Harde knallen 

Al het Nederlands knalvuurwerk voldoet aan alle keuringsnormen, zit onder de toegestane 120 

decibel en is dan ook door de overheid zelf goedgekeurd. Het is belachelijk om alle rotjes van de 

jeugd af te pakken. Ook heel veel jeugd kijkt uit naar oud en nieuw en het afsteken van vuurwerk. Dit 

is echt geen oplossing. Er zou ook voor gekozen kunnen worden om slechts een deel van het 

knalvuurwerk te verbieden, zodat er wel nog iets voor de jeugd overblijft. Uit onderzoek is ook 

gebleken dat met Nederlands knalvuurwerk geen ledenmaten kunnen worden afgerukt en dat de 

schades die dit type vuurwerk kan veroorzaken minimaal is. Kijk bijvoorbeeld eens naar de filmpjes 

van de Vuurwerkvrouwen of VuurwerkCheck.  

Het illegale vuurwerk is verantwoordelijk voor die echte harde knallen. De knallen van de 

welbekende ‘cobra’ zitten ver boven de norm; er zijn metingen van wel 160 decibel. Dit zijn dus 

duidelijk de hardere knallen. Dit vuurwerk is illegaal en niet te koop bij de Nederlandse winkels. Het 

komt uit het buitenland gemakkelijk Nederland in en deze handel zal door een verbod alleen maar 

groter worden. En naast de ‘cobra’ komen er natuurlijk ook nog honderden andere illegale 

vuurwerkartikelen het land binnen. Ook de jeugd komt er steeds makkelijker mee in aanraking, wat 

zal leiden tot nog meer (grote) schades, (ernstige) letselgevallen en (harder) geluidsoverlast. En dat 

is, neem ik aan, niet wat de overheid wil.  

Ook hier kom ik weer terug op handhaving. Als er de afgelopen jaren meer gehandhaafd was op 

illegaal vuurwerk en er ook veel hogere straffen waren uitgedeeld voor handel, bezit en afsteken 

(geen 40 uur halt, maar gewoon enorme boetes en celstraffen), was deze handel nooit zo groot 

geworden in Nederland en waren de problemen nog te overzien geweest. Het lukt de politie naar 

schatting nog niet eens om 5% van het illegale vuurwerk te onderscheppen. Hoe kun je dan serieus 

overwegen het veel minder hard knallende, veilige, goedgekeurde Nederlandse knalvuurwerk te 

verbieden? Pak eerst die enorme illegale handel aan. Onderschep transporten, gooi de controles 

omhoog, verhoog de straffen, etc. Met de opbrengst van de boetes en door het verhalen van de 

schadekosten op de daders kunnen er weer meer manuren van politie worden betaald.  



Vuurwerk gooien naar hulpverleners 

Wat mij hier opvalt, is dat er in dit kader steeds wordt gesproken over hulpverleners. Tijdens het 

rondetafelgesprek met de heer Van Dam gaf de woordvoerder namens het ambulancepersoneel tot 

meerdere keren zeer duidelijk aan dat er afgelopen jaarwisseling geen enkel personeelslid van de 

ambulance met vuurwerk is bekogeld.  

 

Dit geweld richt zich dus blijkbaar echt op de politie. Zoals zoveel geweld op dit moment. De politie 

treedt hier ook totaal niet voldoende voor op. Ik zie regelmatig filmpjes voorbij komen van jeugd die 

de politie gewoon uitlacht, een agente die bespuugd wordt en ga zo maar door, maar de betreffende 

agenten doen helemaal niets. Er staan ook filmpjes op YouTube dat de politie er niks aan doet als er 

buiten de afsteektijden vuurwerk wordt afgestoken. In een filmpje is zelfs te zien dat jongeren een 

grote mat (categorie F3 vuurwerk) aan het uitrollen zijn als er een agent langs fiets. De jeugd vraagt 

notabene aan de betreffende agent ‘mag wel toch?’, waarop de agent werkelijk waar gewoon ‘ja 

hoor!’ roept. Echt absurd. Wederom handhaving… En dan achteraf wel gaan klagen, waardoor 

Kamerleden en media dus verkeerd worden ingelicht en een verkeerd beeld krijgen.   

De media speelt er natuurlijk ook slim op in door alleen negatieve berichtgeving en filmpjes onder de 

aandacht te brengen. Ze halen er zelfs filmpjes uit het buitenland bij, die niets te maken hebben met 

Nederland. Ook belachelijk dat de media dit allemaal maar kan en mag doen in Nederland.  

Ongevallen 

Uit rapporten blijkt dat er dit jaar helaas iets meer slachtoffers zijn gevallen dan vorig jaar. In de 

rapporten is echter ook een duidelijke, grote daling te zien in de afgelopen jaren. Sommige artsen 

blijven roepen dat het aantal slachtoffers 0 zou moeten zijn. Natuurlijk heeft de hele 

vuurwerkbranche dat ook het liefste, maar dat is tegelijkertijd niet realistisch als er miljoenen 

vuurwerkartikelen worden afgestoken. Wel kunnen we er alles aan doen het tot een minimum te 

beperken. Denk bijvoorbeeld aan het verplichtstellen van het dragen van een vuurwerkbril bij zowel 

afsteken als kijken en het indammen van die enorme hoeveelheid illegaal vuurwerk.  

 

Onderzoek 

Als men terugkijkt naar de absurd vele polls die gehouden zijn, waren de meeste polls over het willen 

behouden van vuurwerk positief. Maar enkel de negatieve worden getoond in de media.  

Voor het verminderen van de problemen met vuurpijlen is er in 2018 besloten tot het verplicht 

gebruik van een lanceerbasis bij het afsteken van vuurpijlen. Dit heeft voor de winkels en consument 

extra geld gekost, maar zou mogelijk een goede verbetering kunnen zijn. Het voorgenomen verbod 

op vuurpijlen wordt nu doorgevoerd, zonder dat er onderzoek is gedaan naar de resultaten van het 

gebruik van de pijlenstandaarden.  

 

Er zou eerst een goed en nieuw veiligheidsrapport gemaakt moeten worden, werkelijk onderzocht 

moeten worden welke artikelen nu wel en niet probleem geven. 

 

Kamerleden zouden ook meer moeten luisteren naar de verhalen uit de branche dan zich beroepen 

op de vele nep- en verdraaide verhalen uit de media.  

Over de singleshot (overigens helemaal geen knalvuurwerk, maar siervuurwerk) wordt gezegd dat 

het levensgevaarlijk vuurwerk is. De rapporten geven echter aan dat het aantal ongelukken met dit 

type vuurwerk vergeleken met andere types vrij laag ligt. En dat terwijl de singleshots in veel grotere 

aantallen worden verkocht dan het andere vuurwerk, dus in verhouding nog minder aansprakelijk is 

voor ongevallen. Ook dit verhaal van levensgevaarlijk vuurwerk klopt dus niet.  

 

 



Verlies voor ondernemers  

Als de deelverboden worden doorgevoerd, zal dit voor een winkelier een omzetverlies van minimaal 

20% tot wel 35% beteken de komende jaren. En dan laat ik de gevolgen waar iedereen last van zal 

krijgen door de coronacrisis daar nog buiten. Nog meer failliete MKB’ers lijkt mij allemaal niet goed 

voor de economie. 

Veel overheidsmensen vragen zich misschien af wat nu het probleem is bij het verbieden van vier of 

vijf artikelen. Maar vergis u niet. Door deze deelverboden worden er, alleen kijkend naar de collecties 

van 2019, al meer dan 400 artikelen verboden. En dan zijn de producten uit voorgaande jaren dus 

nog niet meegerekend. Ik denk niet dat de Kamerleden/overheid zich daar nooit eens goed in 

hebben verdiept.  

Het is natuurlijk ook erg vreemd dat winkeliers geen enkele ruimte wordt gegeven hun restvoorraden 

te verkopen. Zij hebben wel inkoopkosten betaald en moeten het nu tegen extra kosten gaan laten 

vernietigen.  

 

 

Er zou eerst eens goed uitgezocht moeten worden wat nu werkelijk het probleem is in Nederland, 

voordat er een eerlijk en goed besluit genomen kan worden.  

 


